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Trafikudvalget har i brev af 7. december 2004 stillet mig følgende spørgs-
mål 108 (Alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 108:

”Vil ministeren i forlængelse af sin besvarelse af spørgsmål 63 oplyse, 
hvor mange borgere, der har givet udtryk for stiovergang ved overkørsel 
228 hhv. ved overkørsel 229”

Svar:

Jeg kan oplyse, at Banedanmark har modtaget en underskriftsindsamling 
med underskrifter fra 224 borgere i Risskov, der alle ønsker overkørsel 228 
bevaret.

Derudover har Banedanmark modtaget en henvendelse fra 13 borgere, der 
er de nærmeste berørte i forhold til overkørsel 228, der går ind for Bane-
danmarks forslag om at lukke overkørsel 228 og opretholde overkørsel 
229.  

Personligt har jeg på det seneste modtaget 5 henvendelser, heraf er den ene 
fra en grundejerforening. Derudover har jeg modtaget en henvendelse fra 
MF Morten Homann. I alle henvendelserne er der udtrykt ønske om, at 
overkørsel 228 bevares i en eller anden form. 

Ikke mindst på grund af den store modstand, der synes at være imod at luk-
ke overkørsel 228, har jeg i mit svar på de mange henvendelser oplyst, at 
jeg nu har iværksat en nærmere vurdering af sagen, og at jeg vil vende til-
bage om sagen først i det nye år. Jeg vil i den forbindelse også orientere 
Trafikudvalget om, hvad løsningen på sagen bliver. 

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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